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Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00 

 

Istungi juhataja: volikogu esimees Merike Prätz 

Protokollija: volikogu sekretär-registripidaja Helle Savi 

Osa võttis 15 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile). 

 

Kutsutud: vallavanem Avo Kirsbaum, abivallavanem Kurmet Müürsepp, majandusnõunik Rain 

Ruusa, kantselei peaspetsialist Tiina Vares, pearaamatupidaja Eve Sikk, arenguspetsialist Kalev 

Joab ning keskkonnaspetsialist Liana Neeve.   

 

Istungil ei osalenud volikogu liige Lehar Neve ja mitteosalemisest teatas Raivo Vallner. 

 

K.-Oudekki Loone: Mitme volikogu liikme palve on lisada päevakorda 27. augustil 2019. a. vastu 

võetud volikogu otsuse „Puidutöötlemise ja mööblitootmise kompetentsikeskuse TSENTER 

kaasfinantseerimine aastatel 2020-2023” tühistamine. Kehtetuks muutva otsuse eelnõu on valda 

saadetud. 

Merike Prätz: Seadusest tulenevalt me päevakorda juurde päevakorrapunkti lisada ei saa. Me 

võtame teema arutusele 7. päevakorrapunkti „Informatsioon” all. 

K.-Oudekki Loone: Nõus. Soovime, et otsuse kehtetuks muutmine saaks fikseeritud kirjalikult. 

 

Teisi ettepanekuid ei tehtud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele volikogu liikmetele saadetud 7. punktilise päevakorra. 

Päevakorra poolt hääletas 14 kohal olnud volikogu liiget. 

 

 

Päevakord: 

 

1. AS Võru Vesi aktsionäride lepingu projekt, heakskiitmine 

Ettekandja: Juri Gotmans, AS Võru Vesi juhatuse liige 

Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees 

 

2. AS Võru Vesi investeeringute plaan, heakskiitmine 

Ettekandja: Juri Gotmans, AS Võru Vesi juhatuse liige 

Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees 

 

3. Antsla valla arengukava 2019-2030 muutmine 

Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist 

Kaasettekandja: Jarek Jõela, arengu- ja planeerimiskomisjoni esimees 

Kaasettekandja: Merike Prätz, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees 



4. Arvamuse andmine Püve liivakarjääri mäeeraldise kaevandamisloa taotluse ning otsuse 

eelnõude kohta 

Ettekandja: Liana Neeve, keskkonnaspetsialist 

Kaasettekandja: Jarek Jõela, arengu- ja planeerimiskomisjoni esimees 

 

5. Antsla valla jäätmevaldajate registri põhimäärus 

Ettekandja: Liana Neeve, keskkonnaspetsialist 

Kaasettekandja: Jarek Jõela, arengu- ja planeerimiskomisjoni esimees 

 

6. Informatsioon reservfondi suunamisest 

Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja 

 

7. Informatsioon 

 

 

1. AS Võru Vesi aktsionäride lepingu projekt, heakskiitmine 

 

Ettekandega esines AS Võru Vesi juhatuse liige Juri Gotmans. 

AS Võru Vesi kehtiv aktsionäride leping on sõlmitud 2004. aastal Ühtekuuluvusfondi raames, kus 

osapoolteks on Antsla vald, Võru linn ja AS Võru Vesi. 

Lepingu muutmine on arutusel sellel põhjusel, et paljud punktid, mis kehtivas lepingus olid kokku 

lepitud, on tänaseks täidetud. Täienenud on aktsionäride ring. Lisaks Antsla vallale ja Võru linnale 

on uuteks aktsionärideks Võru vald ja Kanepi vald. 

Ettepanek lepingu uuendamiseks ja uutes põhimõtetes kokku leppimiseks on tulnud aktsionäridelt 

ja positiivse soovituse on andnud ka ministeerium. 

Aktsionäride lepingu põhipunktideks on kokku leppida, kuidas toimib AS tegevus, kuidas toimub 

projektide elluviimine ning kuidas toimuks edaspidi aktsiate emiteerimine, kui üks või teine 

osapool soovib ellu viia projekte enda territooriumil, lähtuvalt omavalitsuse vee- ja kanalisatsiooni 

arengukavast. 

 

Kaasettekandja Merike Prätz: AS Võru Vesi aktsionäride lepingu projekti arutati eelarve- ja 

majanduskomisjoni koosolekul. Lepingut muutvaid arvamusi/ettepanekuid ei tehtud. 

 

Toimus arutelu. 

 

Airi Hallik-Konnula: Punkti 2.1 lause sõnastus on tingiv „Kohalik omavalitsus, kus aktsiaselts 

opereerib, peaks üldjuhul olema aktsiaseltsi aktsionär”. Ettepanek on jätta lausest välja sõna 

„peaks”. 

Juri Gotmans: Kuna Võru vald on AS Võru Vesi aktsionäride lepingu sellises sõnastuses juba 

kinnitanud, saab tehtud ettepanekut arvestada siis, kui aktsionäride lepingut hakatakse muutma. 

 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi/ettepanekuid ei olnud. 

Toimus hääletus. 

AS Võru Vesi aktsionäride lepingu heakskiitmise poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja 

erapooletuid ei olnud.   

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavolikogu protokolliline otsus kiita heaks AS Võru Vesi 

poolt 17. juunil 2019 edastatud aktsionäride lepingu projekt. 

 

 

2. AS Võru Vesi investeeringute plaan, heakskiitmine 

 

Ettekandja: Juri Gotmans, AS Võru Vesi juhatuse liige. 



Investeeringute plaani aluseks on olnud volikogu poolt kinnitatud Antsla valla ühisveevärgi ja -

kanalisatsiooni arengukava. 

Arendamise kavas on investeeringud jaotatud lühi- ja pikaajalisteks investeeringuteks. Arendamise 

kava on vee-ettevõttele aluseks investeeringute planeerimisel ja tegemisel. 

AS Võru Vesi on esitanud kooskõlastamiseks ÜVK arendamise kavas kirjeldatud lühiajaliste 

investeeringute teostamise plaani, kus on kirjeldatud vee-ettevõtja nägemus investeeringute 

tegemise kohta. Plaan ei sisalda tegevusi, mis on väiksemad kui 5000 eurot. 

Investeeringute tegemise kava on arutatud läbi vallavalitsuses ning eelarve- ja 

majanduskomisjonis, kus osalesid ka AS Võru Vesi esindajad, kes tutvustasid kava ja vastasid 

küsimustele. Vallavolikogule on esitatud investeeringute tegemise kava, mis on korrigeeritud 

vallavalitsuse ning eelarve- ja majanduskomisjoni tehtud ettepanekuid arvestades. 

Projektide finantseerimiseks on võimalik taotleda SA Keskkonnainvesteeringute Keskuse (KIK) 

keskkonnaprogrammist toetust. Abirahadega tehtavate investeeringute omafinantseeringuks (OF) 

on investeeringute kavas arvestatud 40%, v.a Vana-Antsla aleviku ÜVK rekonstrueerimise projekt, 

kus on arvestatud projekti OF-iks 25% kuna seda toetab hetkel vee-ettevõtte majandus ja -

finantsanalüüs. Tulevikus saavad eeldatavalt KIK-i poolse rahastuse projektid, mille OF on 

suurem. 

Antsla Vallavolikogu on viimastel aastatel väljastanud kolmele KIK-ist rahastatavale projektile 

(Antsla reoveepuhasti rekonstrueerimine, Antsla veetöötlusjaama rekonstrueerimine ja Kobela-

Antsla vahelise survekanalisatsioonitorustiku ehitamine) garantiikirjad omafinantseeringu 

rahastamise kohta summas 562 000 eurot. AS Võru Vesi on lubanud finantseerida Antsla 

reoveepuhasti rekonstrueerimise projekti 115 000 euroga. Seega jääb valla poolt garanteeritud 

summast üle ca 70 000 eurot, mida on võimalik kasutada järgnevate projektide (nt Vana-Antsla) 

omafinantseeringu katmisel. 

Hinnanguliselt tekib AS-il Võru Vesi järgnevatel aastatel Antsla valla tegevuspiirkondadest 

vahendeid investeeringuteks (netokasum koos amortisatsiooniga) ca 30 000 eurot aastas. 2018. 

aasta lõpuks oli vahendeid kogunenud 74 910 euro ja tehtud investeeringuid 47 245 euro eest (vt 

Tabel 1). 

Tabel 1. Perioodil 2014-2018 Antsla piirkonda tehtud investeeringud: 
AS Võru Vesi tehtud investeeringud 
  2014 2015 2016 2017 2018 

Antsla reoveepuhasti puitkaaned 2 830         

Jaani tn veetorustik     5 109     

Veearvestid     4 985 11 430 4 769 

Antsla linna veetorustik   4 356       

Antsla kanalisatsioonitorustik   1 077       

Vana-Antsla tehnoloogiline projekt       4 317   

Antsla reoveepuhasti tehnoloogiline projekt     8 372     

 Kokku: 2 830 5 433 18 466 15 747 4 769 

 

Kuna AS Võru Vesi on lubanud Antsla linna reoveepuhasti projekti rahastada 115 000 euroga, siis 

paaril järgneval aastal ei ole AS-il Võru Vesi Antsla piirkonna jaoks rahalisi vahendeid, et 

täiendavalt ÜVK projekte Antsla vallas rahastada. Seega tuleb Antsla vallal projektide 

elluviimiseks leida vähemalt omafinantseeringu osa ja see planeerida ka valla eelarvestrateegiasse. 

 

Kaasettekandja Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjon arutas AS Võru Vesi investeeringute 

plaani. Komisjoni liikmete ettepanekul tehti investeeringute plaanis muudatused. 

Esimene ettepanek puudutas Vana-Antsla aleviku ühisveevärgi veetorustike ja veetöötlusjaama 

rekonstrueerimist, Vana-Antsla aleviku ühiskanalisatsioonitorustike rekonstrueerimist ja 

survekanalisatsioonitorustiku rajamist Antsla linnani aastatel 2021/2022. 



Vana-Antsla tööde teostamine on toodud ettepoole, kuna Vana-Antslas on vee- ja kanalisatsiooniga 

probleeme (vee kvaliteet, torustike rikked) ja Vana-Antsla tööde teostamine on eelduseks Uue-

Antsla reovee toomisel survetrassi abil Antsla linna. 

Teine ettepanek puudutas Kraavi küla ja Antsla linna vahelise survekanalisatsioonitorustiku 

rajamise edasi lükkamist aastasse 2023. 

Komisjonis tehtud ettepanekud on lülitatud investeeringute kavva. 

Komisjoni liikmed kiitsid AS Võru Vesi investeeringute kava heaks. 

 

Toimus arutelu. 

 

K.-Oudekki Loone: Kui tekib olukord, et tõstame prioriteediks Antsla Gümnaasiumihoone korda 

tegemise ja osutub, et meie rahalised vahendid ei võimalda seda, kas siis saame ühisveevärgi ja -

kanalisatsiooni investeeringuid ja kokkuleppeid ümber teha? 

Juri Gotmans: Jah. Investeeringute kava kooskõlastatakse igal aastal, see on ka aktsionäride 

lepingus kirjas. 

 

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi/ettepanekuid ei olnud. 

Toimus hääletus. 

AS Võru Vesi investeeringute plaani heakskiitmise poolt hääletas 11 volikogu liiget, vastu 3 

volikogu liiget, erapooletuid ei olnud.   

Otsustati: Vastu võtta Antsla Vallavolikogu protokolliline otsus kiita heaks AS Võru Vesi 

poolt 23. augustil 2019 kirjaga nr 2-4/19/410 edastatud AS Võru Vesi investeeringute plaan 

koos eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul tehtud muudatusettepanekutega. 

 

15.38 saabus volikogu liige Jarek Jõela 

 

 

3. Antsla valla arengukava 2019-2030 muutmine 

 

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab. 

Antsla valla arengukava muutmine oli I lugemisel eelmisel vallavolikogu istungil augustikuu 

lõpus, peale seda oli arengukava kahe nädala jooksul (2.09-15.09.2019) avalikustamise etapis. 

Selle aja jooksul oli kõigil võimalus teha täiendus- või parandusettepanekuid. 

Laekus üks ettepanek, mis sisaldas nelja täpsemalt kirjeldatud ettepanekut. Ettepanekud olid 

arutusel vallavalitsuse istungil, eelarve- ja majanduskomisjonis ning arengu- ja 

planeerimiskomisjonis. 

Laekunud neljast ettepanekust lisati investeeringute kavva üks ettepanek: 

- Antsla Gümnaasiumi C korpuse rekonstrueerimine 1 100 000 eurot, aastal 2020. 

Teisi ettepanekuid ei arvestatud. Neid on võimalik täna arutada ja läbi hääletada. 

 

Merike Prätz: Teen ettepaneku asuda muudatuseettepanekute juurde. Iga muudatusettepaneku 

juures teeme ka kaasettekanded. 

 

Muudatusettepanekud: 

 

1. Antsla Gümnaasiumi C korpuse rekonstrueerimine 1 400 000 eurot - 2020. aastal. 

Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjonis arutati muudatusettepanekut ja tehti ettepanek, et 

summa võiks olla 1 100 000 eurot. Tehtud ettepanek kiideti heaks Antsla vallavalitsuse istungil, 

sellepärast on see ettepanek juba teile välja saadetud materjalis lisatud. 

Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjonis toimus arutelu. Komisjoni liikmed toetasid Antsla 

Vallavalitsuse ning eelarve- ja majanduskomisjoni poolt tehtud ettepanekut. 

Ettepaneku tegijad hääletust ei nõudnud ja olid nõus, et see summa on 1 100 000 eurot. 



 

2. Antsla Gümnaasiumi B korpuse rekonstrueerimine aastal 2021 1 800 000 ja aastal 2022 

1 000 000 eurot. 

Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjonis arutati ettepanekut ja arvamused jäid erinevaks. 

Üldjuhul ettepanekut ei toetatud, kuna meil ei ole võimekust ainult omavahenditest seda tööd ära 

teha. Nii suurt laenu Antsla vald praegusel hetkel võtta ei saa. Kuni aastani 2021 ei ole näha ühtegi 

lisarahastuse võimalust, komisjoni liikmed seda ettepanekut ei toetanud. 

Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon arutas pikalt kui suur on Antsla valla laenukoormus, 

selgus, et see on üle 1 miljonit euro. Kuna ühtegi meedet, kust toetust saada, hetkel ei ole, arengu- 

ja planeerimiskomisjoni liikmed muudatusettepanekut ei toetanud. 

 

Toimus arutelu 

 

Avo Kirsbaum selgitas, et kui me jätaksime ära kõik teised investeeringud nii väikesed, kui suured, 

ka siis puuduks meil võimekus ainult omavahenditest sellise investeeringu tegemiseks. 

 

Ettepaneku tegijad soovisid hääletust ja palusid vaheaega enne hääletamist. 

 

VAHEAEG 15.50 - 15.55 

 

Toimus hääletamine. 

Ettepaneku poolt hääletas 6 volikogu liiget, vastu 8 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 1 volikogu 

liige. 

Muudatusettepanek toetust ei leidnud. 

 

3. Lusti lasteaia renoveerimine 2021. aastal 100 000 eurot. 

Merike Prätz:  Eelarve- ja majanduskomisjonis seda ettepanekut arutati, aga ei toetatud põhjusel, et  

meil ei ole praegu selge, mida me Lusti Lasteaia II tiivas teeme. Kellelgi ei ole midagi selle vastu, 

et Lusti Lasteaiahoone korda tehakse, aga sellisel kujul seda ettepanekut ei toetatud. 

Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon arutas muudatusettepanekut ja leidis, et selle 

muudatusettepaneku võib investeeringute kavva lülitada ka aasta hiljem. Komisjoni liikmed 

avaldasid arvamust, et tuleks moodustada töörühm, kes selgitaks välja ja otsustaks, mis sellesse 

hoonesse tuleb. 

Komisjoni liikmed muudatusettepanekut ei toetanud. 

 

Evelyn Tõniste: Kes sellega tegeleb, et teada saada mis sellest majast saab? 

Avo Kirsbaum: Vallavalitsus tegeleb. Ettepanekuid on olnud väga palju ja väga erinevaid. 

Põhjalikku analüüsi koostatud ei ole, et mis sinna sobiks. 

 

Ettepaneku tegijad soovisid hääletust. 

 

Toimus hääletus. 

Muudatusettepaneku poolt hääletas 7 volikogu liiget, vastu 7 volikogu liiget, erapooletuks jäi 1 

volikogu liige. 

Muudatusettepanek toetust ei leidnud. 

 

4. Sotsiaalmajade soetamine ja renoveerimine (M2.1) 

2021. aasta: 50 000 eurot 

2022. aasta:  100 000 eurot 

2023. aasta: 150 000 eurot 

 



Merike Prätz: Eelarve- ja majanduskomisjonis muudatusettepanekut arutati. Arvamus oli, et 

sotsiaalmajade renoveerimiseks on aastal 2021 planeeritud  600 000 eurot Sotsiaalhoolekande ja 

tervishoiu arendamise all. Ettepanekute esitajad soovivad lisada investeeringute kavasse Taristu ja 

ühenduste arendamise alla sotsiaalmajade soetamiseks ja renoveerimiseks 2021. aastal 50 000 

eurot, 2022. aastal 100 000 eurot ja 2023. aastal 150 000 eurot. 

Komisjoni liikmed jäid arvamusele, et see on eelarve küsimus ja ei peaks kajastuma 

investeeringute kavas. 

Komisjoni liikmed muudatusettepanekut ei toetanud. 

 

Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon arutas muudatusettepanekut. Komisjoni liikmed 

leidsid, et olemasolevad valla korterid ei ole heas korras ja vajavad elamiskõlblikuks muutmist. 

Komisjoni liikmed kiitsid muudatusettepaneku heaks. 

 

Toimus arutelu. 

 

Ettepaneku tegijad soovisid hääletust. 

 

Toimus hääletus. 

Muudatusettepaneku poolt hääletas 9 volikogu liiget, vastu 6 volikogu liiget, erapooletuid ei olnud. 

Ettepanek lülitati investeeringute kavva. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla arengukava 2019-2030 

muutmine” 

Poolt hääletas 12 volikogu liiget, vastu 3 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 1 volikogu liige. 

 

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla arengukava 2019-2030 muutmine” 

määrusena nr 20. 

 

Evelyn Tõniste: Edaspidi võiks investeeringute kavas sees olla ka tegevused, mis hetkel ei ole 

sees, kuna on rahastuse juba saanud, otsus on juba varem tehtud (kasvõi tärniga), et pilt oleks 

selgem. 

 

 

4. Arvamuse andmine Püve liivakarjääri mäeeraldise kaevandamisloa taotluse ning otsuse 

eelnõude kohta 

 

Ettekandega esines keskkonnaspetsialist Liana Neeve. 

AS TREV-2 Grupp on esitanud Keskkonnaametile Püve liivakarjääri maavara kaevandamise loa 

taotluse. 

Kaevandamisluba taotletakse Võru maakonnas Antsla vallas Haabsaare külas riigile kuuluval 

Püve karjääri maaüksusel (katastriüksus 14302:001:0111). Nimetatud kinnisasja valitseja on 

Keskkonnaministeerium ja volitatud asutus on Riigimetsa Majandamise Keskus. 

 

Kooskõlas maapõueseaduse § 49 lõikega 6 ning keskkonnamõju hindamise ja 

keskkonnajuhtimissüsteemi seaduse § 11 lõikega 2² saadab kaevandamisloa andja 

kaevandamisloa taotluse, keskkonnamõjude eelhinnangu eelnõu ja Keskkonnaameti korralduse 

ning loa eelnõu arvamuse saamiseks kavandatava kaevandamiskoha kohaliku omavalitsuse 

üksusele,  kes esitab oma arvamuse kaevandamisloa kohta kirjalikult kahe kuu jooksul, 

seisukoha keskkonnamõjude eelhinnangu eelnõu kohta ühe kuu jooksul taotluse kohta antava 

haldusakti eelnõu saamisest arvates.   

 



Keskkonnaamet edastas oma 27.08.2019 kirjaga nr 12-2/19/427-3 Antsla Vallavalitsusele Püve 

liivakarjääri kaevandamisloa taotluse ja Keskkonnaameti otsuse eelnõud. 

 

Antsla Vallavalitsus valmistas ette otsuse eelnõu selliselt, et volikogu nõustub keskkonnamõju 

hindamise algatamata jätmisega Püve liivakarjääri kaevandamisloa menetluse raames ning nõustub 

kaevandamisloa andmisega TREV-2 Grupp AS-le. 

Liiv on vajalik Maanteeameti projekti raames riigi teede remondiks Antsla linnas ja linna 

lähiümbruses. 

 

Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon arutas otsuse eelnõud ja leidis, et kuna tegemist on 

liivakarjääriga, siis müra ei teki, samuti ei ole mõju majapidamistele, kuna lähim majapidamine on 

400 m kaugusel. Liiva väljavedu hakkab toimuma mööda riigimaanteed. 

Komisjoni liikmed märkisid, et kui vedu hakkab toimuma mööda valla teed, mis asub tagapool, 

siis vallavalitsus peab jälgima, et tee olukord ei halveneks, vastasel juhul tuleb nõuda tee olukorra 

taastamist. 

Komisjoni liikmed toetasid otsuse eelnõud ja tegid ettepaneku, esitada otsuse eelnõu volikogule 

vastu võtmiseks. 

 

Toimus arutelu. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Arvamuse andmine Püve liivakarjääri 

mäeeraldise kaevandamisloa taotluse ning otsuse eelnõude kohta” 

Poolt hääletas 12 volikogu liiget, vastu hääli ei olnud, erapooletuks jäi 3 volikogu liige. 

 

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Arvamuse andmine Püve liivakarjääri mäeeraldise 

kaevandamisloa taotluse ning otsuse eelnõude kohta” otsusena nr 33. 

 

 

5. Antsla valla jäätmevaldajate registri põhimäärus 

 

Ettekandega esines keskkonnaspetsialist Liana Neeve. 

Määruse kehtestamise nõue tuleneb jäätmeseaduse § 711 lõikest 1, mis kohustab kohalikku 

omavalitsust asutama määrusega jäätmevaldajate registri ja kehtestama registripidamise korra. 

Eelnõu vastuvõtmisega täidame seadusega kohalikule omavalitsusele pandud kohustust. 

Määruse eelnõu on vallavalitsuse poolt heaks kiidetud 4. septembril 2019. a. 

 

Jarek Jõela: Arengu- ja planeerimiskomisjon arutas määruse eelnõud. Eelnõu on koostatud 

seadusest lähtuvalt. 

Komisjoni liikmed kiitsid määruse eelnõu heaks ja tegid ettepaneku, esitada määruse eelnõu 

volikogule arutamiseks ja vastu võtmiseks. 

 

Volikogu liikmetel küsimusi ei olnud. 

 

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla jäätmevaldajate registri 

põhimäärus” 

Poolt hääletas 13 volikogu liiget, vastu 2 volikogu liiget, erapooletuid ei olnud.   

 

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla jäätmevaldajate registri põhimäärus” 

määrusena nr 21. 

 

 

6. Informatsioon reservfondi suunamisest 



 

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk. 

28. augusti 2019. a vallavalitsuse istungil suunati reservfondist 10 000 eurot Jäätmemajandusele 

täiendavateks kuludeks, ajavahemikul september kuni detsember. Täiendavad kulud on seotud 

sellega, et kevadel korraldatud eterniidi veo kulud olid suuremad, kui meile eraldatud KIK-i 

toetus- 5000 eurot. Tegelik kulu oli 11 000 eurot. 

 

Volikogu liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

 

 

7. Informatsioon 

7.1 Puidutöötlemise ja mööblitootmise kompetentsikeskus TSENTER 

Merike Prätz: Eelmisel volikogu istungil oli meil arutusel eelnõu „Puidutöötlemise ja 

mööblitootmise kompetentsikeskus TSENTER kaasfinantseerimine aastatel 2020-2023”. Vastu 

võetud otsus on õigustühine, kuna puudus volikogu liikmete koosseisu hääleenamus. 

Eelnõu suunati uuesti komisjonidesse arutusele. 

17. septembril oli eelnõu arutusel eelarve- ja majanduskomisjonis. 

19. septembril arengu- ja planeerimiskomisjonis. Mõlemad komisjonid olid arvamusel, et tuleb 

korraldada kohtumine piirkonna ettevõtjatega ja nad ära kuulata, see võimaldaks volikogu 

liikmetel otsust langetada ning eraldi kohtumine Puidutöötlemise ja mööblitootmise 

kompetentsikeskus TSENTER juhtidega. Alles peale seda saame küsimuse uuesti volikogu istungi 

päevakorda võtta. 

Rahandusministeeriumist ja maakonnast tulnud arvamused olid erinevad. Üks arvamus oli, et 

õigustühist otsust tühistama ei pea. 

 

K.-Oudekki Loone: See, et me otsuse tühistame, ei maksa meile midagi, kuna me kõik teame, et 

otsus on õigustühine. Paberid oleksid korras. 

Merike Prätz: Põhimäärusest tulenevalt ei saa me päevakorda punkte juurde võtta. Saame vastu 

võtta ainult protokollilise otsuse. Järgmisel istungil päevakorda saame lisada otsuse eelnõu 

„„Puidutöötlemise ja mööblitootmise kompetentsikeskus TSENTER kaasfinantseerimine aastatel 

2020-2023” kehtetuks tunnistamine”.   

K.-Oudekki Loone: Palun võtta otsuse eelnõu „„Puidutöötlemise ja mööblitootmise 

kompetentsikeskus TSENTER kaasfinantseerimine aastatel 2020-2023” kehtetuks tunnistamine” 

järgmise volikogu istungi päevakorda. 

Airi Hallik-Konnula: Järgmisel volikogu istungil võiksime tühistada ebaõnnestunud otsuse ja 

samal päeval vastu võtta uue otsuse samas küsimuses. 

Volikogu esimees lubas, et otsuse tühistamine võetakse järgmise volikogu istungi päevakorda. 

 

7.2 Airi Hallik-Konnula rääkis Maal elamise päevast, mis toimub laupäeval, 28. septembril ja kus 

osaleb Antsla vallast Urvaste piirkond. See on hea võimalus valdadel tutvustada oma piirkonda. 

 

7.3 Volikogu väljasõiduistungitest 

Toimus arutelu. 

Evelyn Tõniste: Kui arutame nt Antsla Gümnaasiumi küsimust, siis istung võiks toimuda seal. 

Jõuti arusaamisele, et peab olema enamuse volikogu liikmete nõusolek. 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

Merike Prätz       Helle Savi 

volikogu esimees      protokollija 

  




